
Ha Barbara, net heb ik even 
overleg gehad met Raad 
voor Cultuur en Jan Zoet. 
Vraag is of het niet 
vetstandig is om heel snel, 
desnoods dit weekend, een 
paar principes uit to werken 
waarlangs een noodfonds 
kan opereren. Dan kunnen 
wij dat maandag met de 
brancheorganisaties 
bespreken en kunnen we 
de onrust beperkt houden 
doordat iedereen snel weet 
waar ie aan toe is. Wij 
maken onze agenda 
daarvoor graag vrij 
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